
RAPORT PRIVIND ACTIVITATEA DESFASURATA
IN ANUL 2021

Consilier local Caravan Ionut-Silviu

Subsemnatul, Cravan Ionut - Silviu, consilier in cadrul Consiliului Local Racos,
din partea P.S.D Organizatia Locala Racos, aduc la cunostinta ca in anul 2021 mi-am
indeplinit atributiile prevazute in O.U.G.n$712019 Codul administrativ, cu modificarile
si completarile ulterioare si al Regulamentului de Organizare si Functionare a Consiliului
Local Racos.

Am participat la majoritatea sedintelor de Consiliu Local si al sedintelor comisiei
de specialitate pentru probleme de dezvoltare economico - sociala, buget finante,
administrare domeniu public siprivat al comunei.

In anul 2021, au avut loc :

- 12 sedinte ordinare
- 6 sedinte extraordinare
- 3 sedinte extraordinare de indata

In cadrul sedintelor am initiat interpelari la proiectele de hotarare ce vizau
documentatii de amenajarea teritoriului si urbanism, precum si modul de utilizare a
bugetului local si rczervei bugetare.
La comisia de specialitate nr. 1, respectiv comisia de buget - finante, strategii, integrare,
studii, prognoze economice - sociale si privatizare, am analizatproiectele de hotarare si
am propus amendamente la proiectele care vizau inchirieri si incredintari de terenuri si la
regulamentele de organizare si functionare ale compartimentelor subordonate Consiliului
Local Racos.

Am analizat si aprobat impozite si taxe locale, precum si taxe speciale.
Am aprobat documentatii tehnico - economice pentru lucrarile de investitii.
Am discutat si aprobat Planul de siguranta si ordine publica al Politiei Locale a

comunei Racos.
Conform O.U.G.nr.57l20l9, Codul administrativ, cu modificarile si completarile

ulterioare si al Regulamentului de Organizare si Functionare a Consiliului Local Racos,
in calitate de consilier am acordat audiente, in cadrul carora au fost ridicate de cetateni
probleme de asistenta si protectie sociala, lipsa locurilor de munca, reclamatii si sesizari
privind ordinea si linistea publica, proliferarea actelor antisociale care pun in pericol
integritatea si bunurilor cetatenilor

Am analizat si aprobat masuri pentru imbunatatirea conditiilor de munca ale
cadrelor didactice si pentru imbunatatirea calitatii invatamantului.
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Am efectuat impreuna cu ceilalti colegi consilieri deplasari pe teren,,ryentm a

verifica si a gasi solutii pentru problemele sesizate de cetateni la diferite probleme de

ordin social si economic.
Am participat activ la intrunirile organlzate de executiv si Consiliul Local Racos,

cu ocaziaunor manifestari sociale, culturai - artistice, ocazionate deZilele Racosului si

Ziua Libertatii, Sarbatori de iarna, primirea delegatiilor din localitatile infratite cu

comuna Racos.Am organizat periodic, intalniri cu locuitorii Satului Mateias, pe care il
rcprezint in Consiliul local.

Consider ca activitatea mea a fost pusa in slujba cetatenilor pe care ii reprezind,

ma voi stradui si in viitor sa - mi indeplinesc atributiile ce imi revin pentru cresterea

bunastarii si sigurantei locuitorilor comunei

Data
01.03.202r

Consiller local
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